

《单词百科:systematicness是什么意思?systematicness怎么发音?systematicness的解释和用法》

英语单词systematicness是什么意思?systematicness怎么读?systematicness怎么发音?简答网为您整理了systematicness的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



systematicness怎么读

systematicness的读音:[s st 'mæt knes]

systematicness的意思

1、系统性;规则性;

systematicness的双语例句

1、Urgency, danger, authoritativeness, humanitarianism and systematicness are the five basic characteristics of public crisis management.

公共危机管理具有紧迫性、危险性、权威性、人本性和系统性五个基本特征。

2、The designing of information follows the principles of objectivity, systematicness, purposefulness, humanization and advancement.

信息设计具有客观性原则、系统性原则、目的性原则、人性化原则和先进性原则。

3、It causes the center palingenesis because the modernization lacks overall systematicness.

现代化缺乏全面系统性使其在推进过程中出现重心轮回。

4、That is: Lack systematicness and unity.

也就是说: 缺乏系统性、统一性。

5、Because of modern architecture have less systematicness protection, it is disappearing with the developing economy.

其近代建筑由于缺乏系统的保护, 正随着经济发展一天天消亡。

6、Systematicness is a basic principle to be followed in the practical work of terms.

系统性是术语实践工作中必须遵循的一条基本原则。

7、In the research about the systematicness of it, what the scholar did is less.

在先秦车制的研究中,对古代车子车衡的系统性研究, 学者作的较少。

8、Scientificity, systematicness, lifelong nature and practicality are the major characteristics of his idea on reading.

科学性、系统性、终身性和实践性是其读书思想的重要特征。

9、However, these researches always were attached to other special subjects, so they appeared lacking in systematicness.

不过, 这些研究多附属于其他研究专题, 显得缺乏系统性。

以上是简答网为您整理的systematicness怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于systematicness的用法、systematicness的释义、systematicness的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/systematicness>

